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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr.40008023340 

Grostonas iela 6b, Rīga, LV-1013 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 18 
 
Rīgā, Grostonas ielā 6b, Rīga, LV-1013 
2018. gada 21. augustā, pulksten 14:00 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Igo Japiņš, 
Edgars Dupats, Andris Kreislers, Laura Stepane.   
 
Uzaicināti: Ģenerālsekretārs Ivo Čerbakovs, izpilddirektore Dace Dimante, šosejas un MTB 
menedžeris Armands Bēcis, BMX menedžeris Artis Ozols, preses sekretārs Toms Markss, MTB 
izlases galvenais treneris Normunds Noreiko, BMX izlases galvenais treneris Ivo Lakučs, BMX 
jaunatnes izlases galvenais treneris Miks Puķītis.  
 
Padome sanākusi četru locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Igo Japiņš 
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs I. Japiņš izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes darba 
kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana – I. Japiņš. 
2. Atskaite par dalību Eiropas elites čempionātā šosejas un MTB riteņbraukšanā – A. Bēcis. 
3. Atskaite par dalību Eiropas elites čempionātā BMX – A. Ozols, I. Lakučs. 
4. LRF atlases kritēriju projekta izskatīšana un apstiprināšana Latvijas sportistu dalībai 2020. 
gada Tokijas Olimpiskajās spēlēs – I. Lakučs.  
5. Par 2019. gada Latvijas Jaunatnes Olimpiādes norises vietu – D. Dimante. 
 
1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana – I. Japiņš. 
I.Japiņš aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr.17 apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Laurai Stepanei un Andrim 
Kreisleram par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokolu Nr.17. 
 
2. Atskaite par dalību Eiropas elites čempionātā šosejas un MTB riteņbraukšanā –
A. Bēcis. 
A. Bēcis informē padomes locekļus un uzaicinātos par aizvadīto Eiropas elites čempionātu 
šosejas un MTB riteņbraukšanā. A. Bēcis izceļ Emīla Liepiņa izcīnīto 19. vietu šosejas 
riteņbraukšanas grupas brauciena sacensībās un Mārtiņa Blūma gūto 16. vietu MTB Olimpiskā 
krosa sacensībās. A. Bēcis norāda uz kompāniju “Hawaii Express”, “4 Cyclists” un “Nutrend” 
ieguldījumu izlases sportistu nodrošināšanā, kā arī atzīmē Latvijas Olimpiskās vienības un 
Lielbritānijas komandas “One Pro cycling” sniegto atbalstu. Padomes locekļi un uzaicinātie 
diskutē par Latvijas šosejas un MTB riteņbraucēju sasniegtajiem rezultātiem Eiropas elites 
čempionātā, kā arī nepieciešamajiem uzlabojumiem izlašu darba nodrošināšanos.  



LRF Padomes sēdes protokols Nr.18 2 

 

 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Laurai Stepanei un Andrim 
Kreisleram par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai A. Bēča ziņojumu. 
 
3. Atskaite par dalību Eiropas elites čempionātā BMX – A. Ozols, I. Lakučs. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par aizvadīto Eiropas elites čempionātu BMX 
riteņbraukšanā, izceļot augsto organizatorisko līmeni. A. Ozols norāda, ka Latvijas izlases BMX 
sportistu nodrošinājums bijis augstākajā līmenī. I. Lakučs izsaka atzinību LRF par sniegto 
atbalstu izlases darba nodrošināšanai. I. Lakučs informē par izlases sportistu sasniegtajiem 
rezultātiem, norādot, ka tie nav bijuši apmierinoši. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par 
Latvijas BMX sportistu sasniegtajiem rezultātiem Eiropas elites čempionātā. E. Dupats aicina 
I. Lakuču, A. Ozolu un M. Puķīti izstrādāt darbības plānu Latvijas BMX izlašu veidošanas 
principiem līdz 2020. gada Tokijas Olimpiskajām spēlēm. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Laurai Stepanei un Andrim 
Kreisleram par,  NOLEMJ: 
3.1. Pieņemt zināšanai A. Ozola un I. Lakuča ziņojumu.  
3.2. Uzdot I. Lakučam, A. Ozolam un M. Puķītim līdz nākamajai LRF padomes sēdei izstrādāt 
darbības plānu Latvijas BMX izlašu veidošanas principiem līdz 2020. gada Tokijas Olimpiskajām 
spēlēm. 
 
4. LRF atlases kritēriju projekta izskatīšana un apstiprināšana Latvijas sportistu 
dalībai 2020. gada Tokijas Olimpiskajās spēlēs – I. Lakučs.  
I. Lakučs iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar izstrādāto LRF atlases kritēriju projektu 
Latvijas BMX sportistu dalībai 2020. gada Tokijas Olimpiskajām spēlēm. I. Lakučs norāda, ka 
Tokijas Olimpisko spēļu BMX sacensībās startēs 24 vīrieši un 24 sievietes. I. Lakučs iepazīstina 
ar sacensībām, kuras tiks vērtētas atlases periodā, kā arī nosacījumiem, kas jāizpilda, lai iegūtu 
Olimpisko spēļu kandidāta un olimpieša statusu. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par 
atlases kritēriju projektu. A. Ozols aicina padomes locekļus balsot par kritēriju projekta 
apstiprināšanu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Laurai Stepanei un Andrim 
Kreisleram par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF atlases kritērijus Latvijas BMX sportistu dalībai 2020. gada Tokijas Olimpiskajās 
spēlēs. 
 
Plkst. 15:44 sēdi atstāj L. Stepane.  
 
5. Par 2019. gada Latvijas Jaunatnes Olimpiādes norises vietu – D. Dimante. 
D. Dimante informē padomes locekļus un uzaicinātos par saņemtajiem iesniegumiem no 
Jelgavas pilsētās un Daugavpils pilsētas pašvaldībām, kuros tās informē par gatavību rīkot 2019. 
gada Latvijas Jaunatnes Olimpiādi. D. Dimante norāda, ka Jelgavas pilsētas pašvaldības 
iesniegumā norādīts, ka Latvijas Jaunatnes Olimpiādes BMX sacensības plānots rīkot Zemgales 
Olimpiskā centra trasē, bet šosejas un MTB riteņbraukšanas sacensības plānots aizvadīt Dobelē. 
Informē, ka Daugavpils pilsētas pašvaldības iesniegumā kā BMX sacensību norises vieta norādīta 
Preiļu pilsētas trase, bet šosejas un MTB riteņbraukšanas sacensības plānots rīkot Daugavpils 
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pilsētā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par abu pašvaldību sagatavotajiem iesniegumiem 
un piemērotākajām norises vietām riteņbraukšanas veidu sacensībām.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam un Andrim Kreisleram par,  
NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai D. Dimantes ziņojumu.  
 
 
Padome darbu beidz pulksten 16:00. 
Nākamā padomes sēde noteikta 2018.gada 21. augustā. 
 
 
Igo Japiņš       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
Andris Kreislers 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Laura Stepane 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes locekle    ____________________________ 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
 
 


